

靈巖之美攝影比賽

The Beauty of Lingyen Photography Contest



活動緣起:欣逢加拿大靈巖山寺建寺二十週年慶，特舉辦靈巖之美攝影比賽，期以展現佛教及東方文化人文與藝術之美，提升心靈、淨化人心

建寺20週年
系列活動之三

攝影主題: 加拿大靈巖山寺~建築藝術、殿堂莊嚴、四季寺景、各項活動

拍攝時間: 周一至周六早上 8:00 至下午 9:30。周日早上 8:00 至下午 5:00
來寺拍攝時請先至客堂登記，領取攝影證。

使用媒材: 任何拍攝照片之器材（數位相機、傳統相機、手機等）皆可。

交件期間: 即日起至 9 月 1 日

頒獎日期: 2019 年 9 月 15 日

送件方式: 網路報名

比賽獎勵: 智慧獎一名 \$1,000及獎狀
創意獎兩名 \$500及獎狀
得獎作品於本寺建寺二十週年回顧展及lymtcanada.com網站中展出

優選獎一名 \$ 800及獎狀

佳作獎六名 \$300及獎狀

評選方式: 主辦單位將邀請攝影專家組成評委會，對所有作品進行公正評選。
得獎名單公佈後以電郵及電話通知。

參賽原則:

1. 參賽作品必須是參賽者本人作品。參加者的作品必須不侵犯他人著作權、肖像權、隱私權等合法權益，若引發任何後果由參賽者承擔。
2. 不得使用任何軟件合成、添加、大幅度改變等後期技術處理。照片僅可在亮度、對比度、色彩、飽和度等適當調整。
3. 參加者須上網報名。
4. 繳交作品時，請繳交電子檔 JPG 格式，高精度圖像，解析度為300dpi以上，以便印刷及評鑒，影像檔名用“作者姓名+作品標題”。
5. 作品彩色、黑白不限，單幅、組照，每人可投3張稿。
6. 所有作品，本寺有權公開展覽、出版、媒體、網路等非商業行為文宣使用。



加拿大靈巖山寺

10060 No.5 Road, Richmond, B.C. V7A 4E5
Tel: 604-271-0009
www.lymtcanada.com

The Beauty of Lingyen Photography Contest



Purpose of the event: In celebration of the 20th anniversary of the establishment of Lingyen Mountain Temple (Canada), we are hosting a photography contest to explore and exhibit the natural beauty of Buddhist philosophy and Eastern culture in the arts and humanities. We hope that participants will be able to cultivate refinement of the spirit and clarity of the soul through observation of the scenery on and around the temple site.

Event #3
in the LYMT's 20th
Anniversary
Celebration

Topic of photography: The Lingyen Mountain Temple (Canada) site (including the architecture and surrounding landscape, inside the great halls, seasonal sights, and special events)

Hours of Availability: You are welcome to photograph in the temple anytime from Monday-Saturday from 8:00am to 9:30pm, and Sunday from 8:00am to 5:00pm. Prior to taking any photos, please register at the reception desk and pick up a photography permit.

Acceptable devices: Any and all cameras (including digital cameras, traditional cameras, and cellular devices).

Deadline: September 1st, 2019

Awards Ceremony: September 15th, 2019

Submission: Online at www.lymtcanada.com

Prizes: First place (1 recipient) \$1,000 and certificate
Second place (1 recipient) \$800 and certificate
Third place (2 recipients) \$500 and certificate Fourth place (6 recipients) \$300 and certificate
All winning submissions will be displayed in the LYMT 20th Anniversary Exhibition and on the website.

Judging

Contest organizers will enlist the help of professional photographers to form the judging panel. All submissions will be considered fairly and equitably. Winners will be contacted by phone or by email.

Contest Rules

1. Submissions must be the participant's original work. Participants must not plagiarize the works of others, violate any copyrights, rights to privacy or media consent.
2. Submissions must not be drastically altered by photo editing software, such as Photoshop. Minor modifications to contrast, lighting, and colour saturation are acceptable.
3. Participants must submit entries with the registration form online.
4. Online submissions must be in JPG format, high resolution (at least 300dpi), and the document should be titled as "name of participant + name of piece".
5. Submissions can be in color or in black and white. You may submit 3 entries, each entry can be a single photograph, or a series of thematically related photographs.
6. By participating in the contest, you allow the Lingyen Mountain Temple to use and display your photos in exhibitions, publications, media releases, online, and on any non-commercial material.



Lingyen Mountain Temple (Canada)

10060 No.5 Road, Richmond, BC, V7A 4E5

604-271-0009

www.lymtcanada.com